
 

 

Hej Birgitta! 

 

Här kommer min motion till årsmötet. 
Jag vill även passa på att lämna några synpunkter där jag tycker att 
vissa saker kan förbättras. 
Det är ingen kritik då jag vet att alla jobbar ideellt och så bra de kan.  
Jag är medlem i flera olika föreningar med anknytning till bad, båtar 
& dykning. 
De är bl.a. SDF, M20 föreningen, Sjöhistoriska, Flottans Män, 
Röjdykarföreningen. 
Vid flera tillfällen har jag bott på Drottning Viktorias Örlogshem som 
ligger bakom Grand Hotell. Det bästa och billigaste hotellet i stan. 
Då jag frågat i receptionen om vilken som helst av dessa föreningar 
och var de håller till samt viken verksamhet de ser de på mig som att 
jag kommer från yttre rymden.  
Detta är inte personalens fel men mycket förvånande då många som 
bor där har intresse av den verksamhet som dessa föreningar bedriver 
och troligen skulle besöka dessa samt även bli medlemmar. 
En samordning av dessa samt information till de som arbetar på 
hotellet samt då även den verksamhet som finns på Skansen samt i 
området runt Wasamuseet.  
Övriga båtar som torpedbåtarna, fyrskepp mm skulle även dessa vara 
intressanta för många besökare. 
Det kan bara bli bättre men även öka medlemsantalet i dessa 
föreningar. 
Jag tror exempelvis inte att de dykare som utbildas i flottan känner till 
Dyktankhuset! 
 
Mvh 
Lars Berntzen 
 


